
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 15/4-24

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #4
15/4-24, kl.18:03
å Tolvan

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice ordförande Pooneh Ghaffari öppnar mötet kl. 18:18.

1.2 Val av mötesordförande

Nella Siitonen nominerar Pooneh Ghaffari till mötesordförande. Pooneh god-
tar nomineringen.

Mötet väljer Pooneh Ghaffari till mötessekreterare

1.3 Val av mötessekreterare

Aron Akbari nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas god-
tar nomineringen.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare

Justeras:

Rasmus Neuman

1 Justeras:

Viktor Lundin
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1.4 Närvaro

Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Andrea Söderberg
Armin Shafiei
Nella Siitonen
Ester Schönborg
Maja Nuhic
Daniel Jacobsson
Dessie Sundberg
Aron Akbari
Livia Dahl
Melissa Jova
Max Ekstedt
Saron Yohanes

Rasmus Neuman
Amanda Daae
Linda Öqvist
Jonas Stylbäck
Nathalie Wehlin
Yrsa Rós Þórisdóttir
Elinor Fligman
Hannah Storch
Mert Affan
Katja Yakob
Jonas Lazrak
Viktor Lundin

Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot med JML-ansvar
Ledamot
Appendix
Studienämndsordförande
Vice Studienämndsordförande
Valberedningsordförande
Qlubbmästare
Mottagningsansvarig
Mottagningsansvarig
Ordförande NLG1

Källarmästare
Vice Idrottsnämndsordföran-
de
Fordonsansvarig
Studerande Skyddsombud
Ledamot i KF2

Webmaster
Revisor
Revisor
Tillträdande Vice ordförande
Tillträdande Ledamot
Tillträdande Källarmästare
Tillträdande JML-ordförande
Tillträdande NLG-ordförande
Tillträdande Valberednings-
ordförande

1.5 Försenad ankomst

Cay Lindberg ankommer till mötet kl. 19:03

1.6 Adjungeringar

Pooneh yrkar på att adjungera alla som inte sitter i PNS med närvaro och
yttranderätt.3

1Näringslivsgruppen
2Kårfullmäktige
3Till följd av ett efterträdare är närvarande

Justeras:

Rasmus Neuman

2 Justeras:

Viktor Lundin
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Yrkandet finner bifall

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Aron nominerar Rasmus Neuman som efter lite tveksamheter godtar. Aron
nominerar sedan Viktor Lundin som även han godtar, efter att ha blivit in-
förstådd i vad det innebär.

Mötet väljer Rasmus Neuman och Viktor Lundin till justeringspersoner

Justeringsdatum diskuteras fram till tre veckor framåt i tiden.

Mötet väljer 6/5 till justeringsdatum

2 Föregående protokoll

Andreas går kortfattat igenom de punkter som diskuterades under det före-
gående PNS mötet. Detta protokoll går att finna på hemsidan.

3 Informations- och diskussionspunkter

3.1 CNS och PNS informerar

Mötet går en kort runda där alla får presentera sig och informera om saker
som rör deras post. Nedan presenteras alla som faktiskt informerade om nå-
got och inte som endast sa vem dem var.

Rasmus som sitter som MULLE MECK informerar om att däcken på bilen
snart kommer att bytas ut.

Livia informerar att Fø Fhar sysslat med lite allt möjligt. Framförallt har
lokalbokningar stått högt på schemat och de har jagat företag. Alla som har
sökt fadder bör också få svar inom kort.

Max informerar att KG kommer att ha vårstädning nästkommande söndag.

Ester säger att studienämnden har haft möte med skolchefen, han ska prata
med Mats och Ann angående de problem som har funnits.

Saron informerar att inom idrottsnämnden så är det snart dags för valsen
innan vårbalen. Det är även en fotbollsmatch mot Kemi kommande söndag
och det arbetas på att fixa laserdome. Hon påmminer också om att om man

Justeras:

Rasmus Neuman

3 Justeras:

Viktor Lundin
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vill vara med på valsen så måste man anmäla sig.

Melissa informerar att inom NLG så sker inte så många event just nu men
det jobbas aktivt på.

Daniel säger att valberedningen snart kommer utlysa för val inför SM #1
där defibrillator och INA4 kommer gå att söka.

Linda informerar om att det kommer vara KF-konferens på Osqvik i helgen
där bland annat THS kårstyrelse och valberedning ska väljas.

Pooneh tackar alla som deltog på FUNQ. Hon hälsar också att alla får höra
av sig till sina nämndmedlemmar och säga att om man inte ämnar dyka upp
när man är anmäld så får man gärna höra av sig. Pooneh informerar också om
att några ur styrelsen var på kanslifrukost föregående vecka. Där informerade
bland annat Mats om att han jagade matteinstitutionen angående en krock
av tentorna i Flervariabelanalys samt Ellära och Mätteknik. De skall även
ha möte med antagningen för att se över kraven inför KEXet.

3.2 Verksamhetsberättelse

Pooneh berättar att hon skapat en mapp för alla att skriva sin verksamhets-
berättelse i. Denna ska alla ha fått tillgång till. 15 maj är deadline för detta
så att styrelsen ska hinna sammanställa allt.

3.3 Överlämning och Överlämningsdokument

Pooneh påminner alla om att det är hög tid att hålla i en överlämning.
Hon rekommenderar också alla att fixa ett överlämnningsdokument så är
det lättare att följa för ens efterträdare.

4 Workshop - Utvärdering och Framtiden

Pooneh vill diksutera lite kring året som har varit och vad som kunde gjorts
bättre. Hon tycker även att det var bra senast att diskutera i helgrupp, så
det konceptet körs på igen.

Pooneh vill börja med att höra åsikter kring hur kommunikationen via mes-
senger funkat. De flesta tycker att det fungerat bra, men åsikter uttrycks
även kring att det vore bra med en kommunikationskanal där meddelanden
kan pinnas. Jonas Stylbäck förklarar att under hans år som vice så användes
slack, men eftersom det inte riktigt är rimligt att använda i nuläget så vore
discord ett alternativ. Maja undrar varför man inte kan ha en facebookgrupp.
Pooneh svarar att de hade det föregående verksamhetsår, men att den endast

4Internationellt Ansvarig

Justeras:

Rasmus Neuman

4 Justeras:

Viktor Lundin
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användes till att ladda upp månadsuppdateringar.

Pooneh vill gå vidare till att diskutera månadsuppdateringar. De flesta ver-
kar ganska nöjda med hur det har fungerat, trots att en del ibland kommer
in sent. Pooneh förklarar att det funntis förslag kring att förbättra dessa,
bland annat att göra de mindre formella eller att göra det till en tävling om
vem som skickar in flest i tid. Jonas Stylbäck poängterar ut att det viktiga
kanske inte är vad alla i PNS tycker, utan vad styrelsen tycker. Andreas sä-
ger att då dessa kommer in i tid så är det nyttigt, då det ger en överblick
över vad som händer inom nämnderna. Cay nämner även att det är viktigt
att månadsuppdateringarna är ärliga och att om det finns problem så mås-
te dessa yttras. Linda säger sedan att månadsuppdateringarna inte bara är
bra för styret, utan även för alla som ska skriva verksamhetsberättelse sedan.

Jonas Stylbäck frågar hur planen ser ut för nästkommande års budget. Cay
svarar att den förslagsbudget som hon har lagt utgår ifrån årets intäkter.
Nathalie undrar sedan om styrelsen kollat över hur öronmärkta pengar får
spenderas. Pooneh svarar att det kikats lite på och att det bland annat pla-
neras att lägga studienämndspengar på bord till Tolvan.

En ganska utdragen diskussion pågår sedan som inte direkt rör något ämne
kopplat till workshopen

5 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

6 Nästkommande möte

Nästa möte kommer ske i maj, med den nya styrelsen.

Justeras:

Rasmus Neuman

5 Justeras:

Viktor Lundin
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7 Mötets högtidliga avslutning

Pooneh Ghaffari avslutar mötet kl. 19:45.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Pooneh Ghaffari
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Rasmus Neuman

6 Justeras:

Viktor Lundin
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